
 

 Kort referat af Generalforsamling 2023  
 

GF Landsbyen  

 

Dagsorden:  

 

Bestyrelsen bød velkommen og præsenterede sig selv, hvorefter generalforsamlingens deltagere 

ligeledes præsenterede sig selv.  

 

1. Valg af referent, dirigent og stemmetællere  

• Ulrik nr. 35, Kristian, nr55, Alice nr. 39 og Jesper Nr. 23  

 

 

2. Beretning ved formanden 

• Beretningen blev taget til efterretning, efter enkelte spørgsmål og besvarelser. Af 

indhold kan nævnes vedligeholdelse af stien rundt om Kirkebjerg Vænge, samt 

etablering af lys på den del af stien der ikke findes lys på i dag. Her afventer man 

kommunen, som i 2022 havde midlerne til dette, men bestyrelsen er ikke vidende om 

budget i forhold til 2023.(Se yderligere under punkt 8. Eventuelt)  

 

• Derudover enkelte kommentarer, omkring de løg der skal i jorden på de grønne 

arealer på selve Kirkebjerg Vænge. (Mere herom senere i referatet). 

 

• Sommerfesten måtte aflyses, da kun en enkelt husstand havde meldt sig til udvalget.  

 

 

3. Forlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 

• Regnskabet blev godkendt, efter forklaring på diverse merudgifter, som ikke foregik af 

budgettet for året før. Lyskæderne var et debatpunkt efter der var indkøbt nye igen i 

år. Jesper fra bestyrelsen var fraværende og kunne ikke derfor ikke redegøre for 

denne ekstra udgift. 

 

• Ligeledes fik Generalforsamlingen også en forklaring på den ekstraordinære udgift 

på skilte ”Børn på vejen, som er indkøbt og skal sættes op. Kommunen dækker ikke 

denne udgift. Opgaven er en udløber af de målinger der er fortaget på hastighed og 

at bestyrelsen skulle arbejde på, at få folk til at køre med en lavere hastighed på 

Kirkebjerg Vænge. 

 

• Prisen på Web-hotel, blev drøftet og der blev efterspurgt en ”web-master” som kunne 

påtage sig denne opgave og sikre en flytning til en mere prisbillig udbyder. Flere 

tilstedeværende medlemmer – havde input – og bestyrelsen ville efterfølgende tage en 

dialog med dem). Annonce: Foreningen har stadig brug for en person som kan/vil 

fungere som Webmaster.  

 

 

4. Forslag fra bestyrelsen, herunder forelæggelse af budget, fastlæggelse af kontingent. 

• Punktet bragte igen debat om kontingentet, hvor der var flere forslag fremme om 

kontingentnedsættelse, grundet at foreningens egenkapital er relativ høj.  



• Efter afstemninger om kontingentændringerne – endte kontingentet på samme sats 

som sidste år kr. 250 pr. husstand.  

• Som nævnt var foreningens egenkapital til debat, hvor af diverse forslag kom på 

bordet. (Har referenten valgt at flytte til forslag fra medlemmerne).  

• Blomsterprojekt – Bestyrelsen har kigge på at forskønne de små grønne græsarealer i 

foråret, inden Kommunens græsslåning går i gang. Derfor har bestyrelsen fået tilbud 

på indkøb og ilægning af blomsterløg. Beløbet der var afsat til dette mente nogle var 

for højt og at det kunne medlemmerne i foreningen selv håndterer. Derfor blev der 

nedsat et ”løg-udvalg” bestående af Jesper nr. 53, Tove nr. 43, Torben nr. 24, Moni 

nr. 33, Alice nr. 39 og Susanne nr. 35. Udvalget vil arbejde videre med dette og 

inddrage alle husstande i foreningen til dette arbejde, da det blev besluttet, at det 

også skulle være et ”socialt” arrangement. Budgettet blev herefter taget til 

efterretning.  

 

 

5. Forslag fra medlemmerne. 

• Medlemmer – har gentagne oplevelser af, at beboer fra andre veje parkerer på 

Kirkebjerg Vænge, og forespurgte for muligheden for at sætte skilte op som 

præciserede at parkering kun er forbeholdt beboere og deres gæster. Dette blev 

drøftet og umiddelbart er der nogle udfordringer på det lovmæssige plan. Bestyrelsen 

– ville dog prøve at se på det.  

• • I forbindelse med Juletræet som sættes op årligt 1. søndag i advent, blev man enige 

om at dette skulle gøres til et socialt arrangement med lystænding, som ikke konflikter 

med øvrige arrangementer i Landsbyen. Moni nr. 33 påtog sig opgaven med at varme 

æbleskiver Juletræsudvalget består af Jesper 23 og Nicolai nr. 25, da de har været så 

venligt, at sætte vores juletræs op de seneste 2 år. Bestyrelsen vender tilbage med 

dato og ”program” for dagen.  

 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

• Nadja og Susanne på valg og genopstiller ikke. 

• Nyvalgt blev: Torben nr. 39  

Nicolai nr. 25  

 

 

7. Valg af Suppleanter 

• Nyvalgt blev: Åse nr. 24 

Tove nr. 43 

 

 

8. Eventuelt 

• Et tilstedeværende medlem spurgte ind til Lokalplanen for området og hvilke 

muligheder der var for evt. at ændre eller påvirke den. 

 

• Et tilstedværende medlem – fremkom med et ønske om at beboer med katte, så vidt det 

var muligt, skulle sikre at de ikke var til gene for naboerne. 

 



• Et tilstedeværende medlem forklarede lidt mere omkring dialogen med kommunen i 

forhold til lavt lys på grusstien mod vest pt. Uden belysning. Her er man positivt 

indstillet fra Vej og Parks side. Kommunen er pt. i dialog med Lumen, som skal give 

tilbud og opsætte lamperne. De lamper vi har forespurgt, er tilsvarende de lave ved 

gadekæret. Dialogen har været lang og træg, og har skiftet sagsbehandler flere 

gange, hvorfor projektet har trukket ud. 

 

• Referenten forespurgte ind til yderligere status på ”fjernvarme” og fik svar fra flere 

sider om hvor man kunne finde denne info. (Eksempelvis via kommunen og Høje 

Taastrup Fjernvarme), 

 

• Et tilstedeværende medlem spurgte om der var nogle der kendte til muligheden for at 

modtage ”hjælp” såfremt ens gasfyr gik i stykker inden man fik etableret fjernvarme. 

Her har jeg ikke noteret nogle endegyldige svar. 

 

 

Således oplevet, set og hørt. 

 

 

Ulrik 


